
ZAPISNIK

25. siednice oDBoRA ZA PROSTORNO UREDENJE, PLANTRANJE, ZASTITU OKOLISA,
STAMBENO-KOMUNALNA I IMOVINSKO-PRAVNA PITANJA OPCINSKOG VIJECA OPCINE
LOVRAN odr2ane dana 27. sijeinja 2025.9 s pocetkom u 15:15 sati u prostoruama Opeine
Lovran.

Nazoeni olanovi Odbora: Neven MOHOROVICIC, preds.iednik te Ourdica TANCABEL i Mario SORIC,
CIanovi.
Odsutni : Branislav PETKOVIC i Andrea GRZEVIC - izostanak opravdali.

Osim dlanova Odbora sjednici su nazodni opoinski naeelnik Bolan SIMONIC i prodelnica Elvira JOVIC
BAN koja ujedno vodi zapisnik.

Pozdravlja.luci nazoene predsjednik Odbora za prostorno uredenje gosp. Neven MOHOROVICIC,
utvrdio je nazoena veoina elanova Odbora te otvorio 25. sjednlcu Odbora j predlozjo dnevni koji je
dostavl.len e lanovima Odbora.

Utvrduje se da je jednoglasno prihva6en sljedeoi

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika 24. sjednice Odbora za prostorno urealenie, planiranje,
zastitu okolisa, stambeno-komunalne i imovinsko pravne poslove,

2. Prijedlog odluke o ll. lzmjenama Plana upravlanja pomorskim dobrom na podrudju
Opeine Lovran za razdoblie 2024-2028.

3. Prijedlog Odluka o odabiru naipovoljnije ponude po raspisanom natjecaju za prodaju:
3a. -duela k.e " 2911'l k.o. Oprid, dijela k.a. 29112i k.t,.292, k.o. Opri6
3b. -k.4. 169/2, k.o. Opri6
3c.- dijela k.d. 5868, 58711'l i 58741'l, k.o. TuliSevica

4. Prijedlog odluke o kupnji nekretnine k.e .7'187 , k.o. Tuli6evica
5. Razno

Ad 1. Usvajanje zapisnika 24. sjednice Odbora za prostorno uredenie, planiranje, zastitu
okolisa, stambeno-komunalne i imovinsko pravne poslove
Kako nije bilo primjedbi to je zapisnik dan na glasovanje, te je Jednoglasno (3 ,,2a") donesen sljedeci

ZAKLJUEAK
Usvaja se zapisnik 24. sjednice Odbora za prostorno uredenje, planiranie, zastitu okolisa,
stambeno-komunalne i imovinsko pravne poslove.

Ad 2. Prijedlog odluke o ll. lzmjenama Plana upravljania pomorskim dobrom na podru6iu
Opcine Lovran za razdoblie 2024.-2028.
Preds.jednik odbora konstatira da Je sve jasno iz obrazlozenja napisanog u materijalu, odnosno da se

samo radi o zamjeni izaza da se umjesto ,,SUP daske" napise sva plovila pogonjena l.judskom

snagom, po stavu nadlezne ludke kapetanije.

Kako nle bilo zainteresiranih za raspravu pristupilo se glasovanju te je jednoglasno (3 ,,2a"), donijet

sljedeci

ZAKLJUEAK
Prihva6a se prijedlog odluke o ll. lzmienama Plana upravljanja pomorskim dobrom na podrucju

Opcine Lovran za razdoblje 2024.-2028.

Ad 3. Prijedlog odluka o odabiru naipovolinije ponude po raspisanom natjedaju za prodaiu:



na dnevnom redu odbora i sjednice opcinskog vi.ie6a, budu6i su se donosile odluke o prodaji. Sada je
na dnevnom redu donosenie odluka o odabiru najpovoljnije ponude. Za sve oglasene nekretnine u

postupku prodaje po javnom natjeeaju pristigla Je po jedna ponuda; pod 3a., ponuda u jednakom

iznosu kao i poaetna cijena od 77.562,00 eura, pod 3b. ponuda u jednakom iznosu kao poeetna
cijena-164.000,00 eura i pod 3c. ponuda u iznosu od 33.200,00 eura, dok je poaetna cijena bila

32.872.47 eura.

Kako nrje bilo zainteresiranih za raspravu pristupilo se glasovanju te su jednoglasno (3 ,,2a"), donijeta

sljedeCi

ZAKLJUCCI
3a.-Prihva6a se prijedlog odluke o odabiru najpovoljnije ponude te se dostavlja op6inskom
viiecu na razmatranje i usvajanie,
3b.- Prihvaea se prijedlog odluke o odabiru najpovounije ponude te se dostavlja opeinskom
vije6u na razmatranie i usvajanje,
3c.- Prihva6a se prijedlog odluke o odabiru najpovolinije ponude te se dostavlja op6inskom
vijecu na razmatranie i usvaianje.

Ad 4.Pruedlog odluke o kupnji nekretnine k.e.7187, k.o. Tulisevica

U raspravi se razmatralo koje su ostale aestice u koridoru ceste eiji ie se imovinsko pravni statusjos
trebati rjesavati, tko su suvlasnici a koje joS radnje prethode, mogu li se procijeniti rokovi dovrsetka i

treba li u odluku uvrstiti odgodni uvjet, dok se irealizacua imovinsko pravnih pitanja drugih nekretnina
ne privede kra.iu, ali je zakljudeno da od negdje treba krenuti ida kasnrja otkup moze samo povisiti

cijenu te da u proradunu postoje sredstva za tu namjenu, a Opeina ce iod prodaje nekretnina koje su
predmetom prethodnih tooaka ovog dnevnog reda vec uprihoditi vise. S cestom moze samo biti na

dobitku.

Po provedenoj raspravi pristupilo se glasovanju te je jednoglasno (3 ,,2a"), donijet sljede6i

ZAKLJUEAK
Prihva6a se prijedlog odluke o kupnji nekretnine k.e. 7187, k.o. Tulisevica te se dostavlja
op6inskom vue6u na razmatranje i usvaianje.

Ad 5. Razno
Pod tockom razno u raspravi elanica Odbora gara TANCABEL postavila Je upit o porezanim stupicima

na uzbrdici kod kafica Ema, zna li se zasto dolazi do toga, na Sto.,e nadelnik SIMONIC odgovorio da

su slablje kvalitete ida ih ja lako unistiti, da 6e se narueiti Zeljezni ,,standardni" stupiCi. U nastavku gda

TANCABEL postavlja pitanje je li put koja povezuje Omladinsku i Skolarovo pjesaeki put ili cesta jer da

postoje razlieita mi$ljenja, ona da eesto tamo prolazi automobilom i da smatra da to treba biti cesta.

Procelnica i naaelnik podsjecaju da je tamo zabtana prclaza za automobile nakon postavljenog znaka

(izvrsen uvid u google street view) te da postoli prometni znak obavijesti-pjesaoka zona i prometnj

znak zabrane prometa u oba smjera te da se prolaskom automobilom nakon prometnog znaka dini

prekrsaj.

Na posluetku gda TANCABEL postavlja pitanje faze gradnje groblja, o eemu .ie ukratko izvuestio

opcinski nadelnik.

Uvodno obrazlozenje prijedloga odluke iznio je opdanski naeelnik, upoznajuci prisutne da je sukladno
UPU Medveja planirana izgradnja prometnice oznake GMU dlji koridor izmedu ostalih prelazi ipreko
k.t,. 7187, k.o. TuliSevica u vlasnistvu privatnih osoba s kojima se ranije razmatrala zamjena, ali su

zakljueili kako imaju interes prodati nekretninu Opiini Lovran po procijenjenoj vrUednosti utvrdenoj
elaboratom. Procjena je iz 2022., alt je 2023.9 evaluirana od strane procjeniteljskog povjerenstva PGZ.

Postojeoa cesta.ie jako strma i u losem stanju, zbog nagiba bi je bilo tesko i obnoviti pa bi ova cesta
rUesila tu problematiku. Prvi put Opoina Lovran ide sustavno graditi cestu pa je ova aktivnost
neophodna. Dobili smo lokaclsku i u kontaktu smo sa suvlasnicima i ostalih aeslica za koje treba
rijeSiti imovinsko pravni status.



Kako niJe bilo daljnje rasprave sjednica je dovrsena

Dovrseno u 16:00 sati

Zapisniaar
EIVira JOVIC BAN

Predsjednik Odbora
Neven Mohorovieic
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